

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Multi-Task Scheduling Algorithm Based on Genetic Algorithm in Cloud Computing Environment**  
**(云计算环境下基于遗传算法的优化的多任务调度算法)**

Z. SUN.....317

**Fragile Watermark Algorithm Based on Slant Transform**  
**(基于 Slant 变换的脆弱水印算法)**

X. X. MA.....323

**Research on Image Pretreatment Technique in Recognition of Handwritten Number**  
**(手写数字识别中图像预处理技术的研究)**

C. F. ZHANG, G. W. YANG.....329

**Study on Path Planning of Cleaning Robot under Indoor Environment**  
**(室内清扫机器人路径规划方法研究)**

Q. R. LI, J. QI.....333

**A Web Application Vulnerability Detection Method Based on Web Crawler Technology**  
**(基于爬虫技术的 Web 应用程序漏洞检测方法)**

Q. M. WANG, J. W. LEI, C. ZHANG, X. T. ZHAO.....340

**A Study on Security Strategies of Educational Electronic Identity Authentication System**  
**(教育电子身份认证系统的安全策略研究)**

Q. H. ZHOU, L. LIU, Y. J. WEN, J. L. TANG, L. J. TANG.....347

**A Survey on Location Privacy Preserving Techniques**  
**(位置隐私保护技术研究综述)**

X. D. LU, L. F. ZHANG, P. XIONG.....354

**Generating AUTOLISP Code to Achieve the Diagram Drawing of Variable ID3 Genotyping Decision Tree Classifier by Compiling of MATLAB**  
**(MATLAB 编译生成 AUTOLISP 代码实现可变 ID3 基因分型决策树分类图的绘制)**

H. B. LI, G. Z. HE.....368

**Research on Data Management System of Soil and Water Conservation Monitoring in Watershed**  
**(流域水土保持监测数据管理系统研究)**

Y. ZHU, P. LI.....376

**The Research of Text-Independent Feature Extraction Based on Single Training Sample**  
**(与文本无关的单训练样本特征点提取研究)**

J. M. GUO.....384